

Brugerbestyrelsesmøde, Emdrup Idrætsanlæg, mandag d. 8/1 2024 kl. 16:30-17:30

Kultur- og Fritid Bispebjerg: Morten Slaatorn, Nicole Månsson

Til stede, bestyrelse: René Thor Olsen, Jens Risum, Thomas Skouboe, Carsten Guldborg, Vibeke Schmidt.

1. Godkendelse af referat fra sidst.

OK

2. Opfølgning på punkter fra sidste møde.

Gennemgang på anlægget gennemført. Med til gennemgang var Thomas Sk., Morten og Bedri Mustafi. Nye skraldespande er kommet op. Én står lidt i vejen.

Aftalt at Thomas kan skrive direkte til Carsten Martin Schmidt (driftskoordinator, grøn drift) hvis der fremadrettet er problemer med skraldespande/skrald.

Vibeke: der skulle have været et møde omkring drift af beach-baner.

Morten: indkalder til et møde hen mod foråret.

Opdatering 9/1: Morten har som aftalt indkaldt til mødet

3. Nyt fra KFF.

Ordinær indendørs ansøgningsrunde i gang, med ansøgning i januar.

4. Tryghed på anlægget og stigning af hærværk inkl. status på halgulv.

Morten har, i løbet af uge 1 2024, haft to forskellige møder i denne forbindelse: ét med politiet og ét med team for overvågning.

Et nyt møde vil snarest blive sat op med team for overvågning, for gennemgang af kamerabehov m.fl. Der er bl.a. ønske om at få kamera op hhv. inde i hallen og ved bagindgang, samt justering af eksisterende kameraer. Låsesystem og PIR følere skal ligeledes gennemgås. Indhenter tilbud, og forventer at kunne finde midler i interne puljer. Håber på opsætning af kameraer i foråret.

Opdatering 9/1: Morten har indkaldt team for overvågning til nyt møde

Til orientering nævnes at Emdrup ligger højt på tryghedsagendaen hos Faciliteter, der har øget antal runderinger på anlægget-

Den eksisterende halværtordning er forlænget og med øget fleksibilitet. Forventning om at halværterne i Ryparken (og evt. i Kampsportens Hus) fremad kan sidde med overvågning af bydelens ubemandede anlæg, herunder Emdrup. Mulighed for at Halværten selv vil kunne lave runderinger, og kan ringe til 15-24 eller lokal politi ved behov. Samtidig vil der kunne skabes telefonisk kontakt til halværter, for tidlig aflåsning af anlæg o.l.

Der er blevet aftalt fast aflåsning af anlægget om aftenen af 15-24 teamet, hvilket allerede er trådt i kraft. Hvis det opleves at anlægget ikke er lukket korrekt (lukkede vinduer, aflåste døre, tilkoblet alarm m.fl.) skal det indrapporteres til Morten.

Vibeke: problem at unge låser sig inde i omklædningsrum. Vil ikke blive opdaget gennem overvågning. 2 gange før jul, har medlemmer mødt unge der sidder og ryger i omklædningsrummene. De er samtidig ubehagelige overfor medlemmerne.

Morten: kan ikke løse alle problematikker med eksisterende ressourcer, men de foreslåede tiltag kan være en hjælp. Forstår fortsat behovet for bemanning af anlægget, men det kræver at der centralt fra besluttet at prioritere midler hertil.

Carsten: Spejderne oplever ikke problemer med hærværk og utryghed. Nogle gange hænger folk ud, men det er ikke til gene.

Thomas: Indgængspanelet til tennishallen er blevet ødelagt i uge 1.

Morten: Møde 9/1 kl. 13:00 omkring halgulvet. CF er orienteret om mødet, men skal ikke deltage. Morten vil få tilbagemelding efter mødet. Har forventning om at blive involveret i eventuelle beslutninger om udskiftning af gulv og gulvtype.

Thomas: hvem betaler for vandforsyning til vandslangen? Spørger, da tennis oplever høj stigning i vandregning.

Morten: Thomas kan sende en mail, så sender han den videre til Carsten.

Vibeke: håndbold kan være i hallen igen, med det midlertidige gulv. Det fungerer fint til træningsformål.

René: alle baner kan bruges til badminton. Minisport kan også gå.

5. Nyt om parkeringsmuligheder?

Ikke noget nyt siden sidst. Morten har planer om at sætte det i gang. Skal igennem Faciliteter.

6. Orientering om brugsretten, status og KFUM's leje af lokaler/aftale om ejendom Nøkkerosvej 23, 2400, Kbh. NV.

Forpagter har opsagt aftale.

KFUM har modtaget udspil på caféen fra Mads Kamp. Udspillet lyder på 600kr/time hvis caféen er åben for alle. Hvis det er en aktivitet for KFUM, koster det ikke noget. 25.000kr/år i leje. Arrangementer 450kr.

René: KFUM er i proces med at lave et skriv tilbage på dette samt dispensation for fortrinsret. Overvejer at undersøge en løsning lig den dispensation der ligger for Vanløse, med forpagter under trygheds- og halinspektøragenda.

7. Brugerbestyrelsens økonomi/brugerbestyrelsesmidler.

38.180kr udmøntes til efteråret. Kan bruges fra nu.

Jens: musikanlæg, bliver det lavet?

Morten: ligger som sag. Følger op på det med Per (drifts koordinator, Vicevært).

Brugerbestyrelsesmidler skal ikke bruges på det.

Vibeke: kan ikke blive ved med at vente. Er nødt til at løse problematikken, også hvis brugermidler i så fald skal bruges.

Opdatering 9/1: Morten har rykket Per for en løsning.

8. Status på kunstgræsbane, beachbaner og padelbaner. Herunder lysproblemer.

Thomas: har haft møde med grundlauget omkring lyd- og lysgener ifm. padelbaner. Har fremlagt eventuelle løsninger, men ingen af løsningerne kan komme problemet helt til livs. Mener at der ligger en juridisk sag inde i KK angående denne.

Morten: juridisk bør der ikke være et problem. Eksisterende retningslinjer for lys og lyd overholdes.

Vibeke: Beach-banerne er ikke taget ned til tiden. Materialer til banen slides ved at være oppe uden for sæson. Frygter samtidig at materiale er taget ned imens vådt, og derved vil gå i fordærv.

Morten: Udendørs driften er bedt om at tage det ned, forventer at de har styr på det. Til orientering har Carsten bedt projektleder om en driftsmanual for drift af beach-baner. Hvis der er problemer med anlægget, skal der stadig rettes henvendelse til Morten.

Morten: lysproblemer på kunstgræs er løst. Kunstgræs på kork kan ikke driftes om vinteren i samme grad som kunstgræs på granulat kan, da bunden ødelægges. Let snefald kan rives med et net, under tungt snefald og hård frost er banen ikke anvendelig.

9. Evt.

Ingen input.

10. Næste møde.

Tirsdag d. 9/4 16:30-17:30